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 عدم قطعی مکرر برق 
برنامه ریزی شده در استان البرز

مدیرعامل ش��رکت توزیع برق استان 
البرز در نشست خبری با اصحاب رسانه 
ک��ه صب��ح روز ش��نبه ۴ تیرماه ۱۴۰۰ 
برگ��زار ش��د ، از افزای��ش ۳۰ درصدی 
س��رقت در ش��بکه توزیع این استان در 
س��ه ماهه اول سال در مقایسه با مدت 
مشابه سال گذشته خبر داد و گفت: در استان البرز یک میلیون 
و ۲۰۰ هزار مش��ترک داریم که ۱۰ درصد آنها ۲۴ درصد برق 

مصرفی استان را به خود اختصاص داده اند.
حسن کریمی با بیان اینکه یکی  از مهمترین چالش های شرکت 
برق  این اس��تان  وجود انش��عاب های غیرمجاز اس��ت ،افزود: 
برخی برای نصب انشعاب  در خارج از بافت شهری و روستایی 
درخواست هایی دارند اما ما موظف هستیم بر اساس آیین نامه 

ها  عمل کنیم و استعلامات لازم را اخذ کنیم.
وی با اش��اره به  اینکه تاکنون قطعی مکرر برق برنامه ریزی 
شده در استان  البرز نداشته ایم ، اظهار کرد: تعمیرات نیروگاه 
های کش��ور در یک س��ال گذش��ته  از یک سو و عدم استفاده از 
نیروگاه های برق آبی  از دیگر سو منجر به ذخیره سازی برق 

برای مواقع پیک مصرف شده است .
مدیرعامل ش��رکت توزیع برق اس��تان البرز ادامه داد: ۱۸ هزار 
دستگاه پست توزیع و ۱۲ کیلومتر شبکه  توزیع برق در استان  
داریم که امکانات حفاظتی کامل  برای آنها وجود ندارد و با توجه 
به اینکه در س��ال های اخیر با افزایش قیمت تجهیزات روبرو 

شده ایم میزان سرقت تجهیزات افزایش یافته است.
مدیرعامل شرکت توزیع برق البرز خاطرنشان کرد : سال گذشته 
حدود یک هزارو ۲۰۰ فقره س��رقت در ش��بکه برق البرز رخ داد 
که در  س��ه ماهه نخس��ت امس��ال تعداد این سرقت ها نسبت به 

مدت مشابه سال قبل ۳۰ درصد افزایش داشته است .

  سرویس و بهینه سازی خط فشار 
متوسط منطقه سنگان

معاونت بهره برداری ش��رکت توزیع نیروی برق اس��تان قزوین 
گفت: دومین اقدام جهادی س��رویس و بهینه س��ازی خط فشار 
متوس��ط منطقه س��نگان در طارم استان قزوین برگزار گردید.

یوسف اینانلو در خصوص این مانور اظهارداشت: دومین اقدام  
فراگیر س��رویس و بهینه س��ازی خط فش��ار متوسط در بخش 
طارم ش��نبه چهارم تیرماه جاری  برگزار گردید.وی افزود: این 
اقدام جهادی  در محدوده مناطق روستایی منطقه طارم سفلی 
از  روستاهای میرخوند تا ارکن کرد برگزار گردید.معاونت بهره 
برداری ش��رکت توزیع نیروی برق اس��تان قزوین یادآورشد: در 
اجرای این مانور کاربردی اقدامات فنی متعددی در دستور کار 
قرار گرفت  که تعویض مقره های فرس��وده، اصلاح ارتباطات 
سست، تعویض تجهیزات معیوب، از قبیل فیوز کاتد، برقگیرها، 
تعویض جمپ ها و کلمپ ها انجام پذیرفت.وی اظهارداشت: 
در اج��رای ای��ن اق��دام فراگیر بی��ش از ۷۰ نفر از نیروهای فنی 
ش��رکت توزیع نیروی برق اس��تان ش��رکت مشارکت داشتند.

اینانل��و بی��ان کرد:  در اج��رای این اقدام فراگیر تعداد ۱۵ اکیپ 
فنی با ۶۰ نیروی متخصص، دو اکیپ پشتیبانی با شش نفر و 

دو اکیپ نظارتی با ۴ نفر شرکت نمودند. 

آموزش ۱۹ هزار نفر در مراکز مهارتی گلستان
نیلوفراحم��دی- تج��ارت؛ مدیرکل آم��وزش فنی و حرفه ای 
گلستان از آموزش ۱۹ هزار نفر در مراکز مهارتی استان در سال 
گذشته خبرداد و گفت: امسال این عدد افزایش خواهد یافت.

حمزه کرایلو در گفتگو با خبرنگار ما اظهارکرد: ۱۸ مرکز دولتی 
و ۱۱۸ کارگاه در زمین��ه آم��وزش مه��ارت آموزان در گلس��تان 
فعالیت می کنند و بیش از ۵۰۰ آموزشگاه خصوصی در سطح 

استان داریم که شرکای کاری ما هستند.
مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای گلس��تان افزود: س��ال گذشته 
س��ه میلیون و ۲۶۶ هزار نفر س��اعت در بخش دولتی و معادل 
آن در بخ��ش خصوص��ی در زمینه ه��ای مختلف آموزش داده 
شده و ۱۹ هزار نفر از این خدمات بهره مند شدند و امسال این 

عدد ۱.۵ برابر خواهد شد.
طب��ق گفت��ه وی مراکز مهارتی در ش��هرهای مختلف اس��تان 

پراکنده بوده و به عنوان مثال سه مرکز در گرگان قرار دارد.
مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای گلستان اضافه کرد: مسابقات 
ملی مهارت سالانه در ۵۰ رشته به صورت شهرستانی و استانی 
برگزار می شود و هر دو سال یکبار مسابقات جهانی برگزار شده 

که فرصتی برای نشان دادن توانمندی استان است.

جمع آوری ۱۳۰ ماینر در استان مرکزی
مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان مرکزی گفت:۱۳۰ 
دستگاه ماینر طی سه ماه نخست سال جاری شناسایی و جمع 
آوری ش��ده اس��ت. محمود محمودی افزود: ماینر ، دس��تگاه 
تولیدکننده رمز ارز است و رمز ارز نوعی دارایی دیجیتال است که 
به طور غیر متمرکز تولید و نگهداری می شود و برای استخراج رمز 
ارزها باید محاس��بات ریاضی پیچیده ای توسط رایانه به صورت 
مس��تمر انجام ش��ود که مس��تلزم مصرف برق زیادی است. وی 
بابیان اینکه طی دو سال گذشته بیش از ۱۶هزار ماینر در سطح 
اس��تان جمع آوری ش��ده اس��ت ،گفت:فعالیت غیر مجاز تولید 
کننده رمز ارز دیجیتال علاوه بر مضرات اقتصادی باعت اخلال 
در ش��بکه برق رس��انی می شود. محمودی ادامه داد : شناسایی 
مراکز غیرمجاز اس��تخراج رمز ارز در اس��تان مرکزی با جدیت 
ادامه دارد و انتظار اس��ت ش��هروندان در صورت اطلاع، مراتب 
را با ش��ماره گیری س��امانه ۱۲۱ اتفاقات ش��رکت توزیع نیروی 
برق و ش��ماره همراه ۰۹۰۱۸۰۷۱۸۰۰ و یا در صورت مش��اهده 
تخل��ف، م��وارد را از طریق س��امانه اینترنتی س��مات به آدرس 
https://www.tavanir.org.ir/samaat و یا اپلیکیشن برق 
من گزارش کنند که پس از بررسی و صحت سنجی گزارش، به 

افشاکنندگان پاداش نقدی تعلق می گیرد.

اخبار کوتاه

شهرستان 

همکاری برای توسعه سرمایه گذاری بخش خصوصیضرورت آموزش مستمر برای محیط بانان
رئیس سازمان حفاظت محیط زیست در آیین نخستین دوره آموزش محیط بانی 
کش��ور که در مرکز آموزش محیط بانی کرج برگزار ش��د، گفت: متاس��فانه محیط 
زیست ایران در وضعیت مناسبی قرار ندارد و در این شرایط وظیفه تک تک ماست 
که حساس��یت بیش��تری برای صیانت از این حوزه داش��ته باشیمبه گزارش پایگاه 
خبری روس��تا نیوز؛علی س��لاجقه با بیان اینکه حفاظت و پاسداری با به کارگیری 
تمامی ظرفیت ها و امکانات از جانداران و غیرجانداران از وظایف سازمان محیط 
زیست است، افزود: انجام وظایف محیط بانی نیازمند تجهیزات و امکانات در حد 

استاندارد است و باید این ظرفیت ها در حوزه محیط بانی ایجاد شود.وی با اشاره به اینکه حفاظت از محیط زیست 
گاهی اوقات به ظرفیت قهری نیاز دارد، ادامه داد: رعایت اخلاق در این شغل از اهمیت بالایی برخوردار است و 

اخلاق خمیر مایه تمام تلاش ها و جانبازی های محیط بانان است.
رئیس س��ازمان محیط زیس��ت با اش��اره به اینکه  گذراندن دورهای  آموزش��ی به روز و در تراز ملی و بین المللی 
اس��تاندارد و نظامی باش��د، اظهار کرد: ارتقای وضعیت جس��مانی و آش��نایی با امور حقوقی برای برخورد با متخلفان 

از اهمیت زیادی در این شغل برخوردار است. 

معاون امور بندری و اقتصادی اداره کل بنادر و دریانوردی خوزستان گفت: زمینهی 
مناسب برای توسعه سرمایه گذاری های بخش خصوصی به منظور افزایش حجم 

ترانزیت کالا و غلات در بندر امام خمینی)ره( وجود دارد.
 به گزارش روزنامه تجارت به نقل از روابط عمومی اداره کل بنادر و دریانوردی 
خوزستان، مهران میدری معاون اموربندری و اقتصادی این اداره کل اظهارداشت: 
منطق��ه وی��ژه منطقه اقتصادی بندر امام خمین��ی)ره( زمینهی تعامل و همکاری 
مش��ترک با بخش خصوصی و س��رمایه گذاران را بیش از پیش فراهم کرده این 

موضوع می تواند فرصت مناسبی برای توجه بیشتر به حوزه ترانزیت کالا و غلات گردد.
وی ادام��ه داد: در ح��ال حاض��ر بخ��ش قاب��ل توجهی از ظرفیت های بندر امام خمین��ی)ره( به ترافیک یک طرفه 
)واردات کالاهای اساس��ی( اختصاص داده ش��ده اس��ت؛ در صورتی که امکان فعال ش��دن ترافیک ۲ طرفه در این 

بندر با محوریت ترانزیت کالا نیز وجود دارد.
میدری خاطرنش��ان کرد: به صاحبان کالا و همچنین س��رمایهگذاران پیش��نهاد می شود که از ظرفیت های موجود 

برای فعالیت بیشتر در بخش ترانزیت استفاده شود. 

 شامی- تجارت: پروژه دوربرگردان پل امام حسن)ع( 
ش��هر زنجان با حضور اس��تاندار و شماری از مسئولان 

اجرایی و مدیران مدیریت شهری، افتتاح شد.
 رییس ش��ورای اس��لامی ش��هر زنجان  در این مراسم  
با بیان اینکه دغدغه اصلی مجموعه ش��ورای ش��هر و 
ش��هرداری، تکمیل پروژه های نیمه کاره ش��هر است، 
گفت: وجود پروژه های نیمه تمام در سطح شهر باعث 

رنجش شهروندان است.
منصور مرادلو افزود: اجرای پروژه دوربرگردان پل امام 
حسن)ع( که طی مدت چند ماه تکمیل شد، نمونه ای 

از کار جهادی بود.
این مس��ول با قدردانی از همه دس��تگاه های دخیل و 
تلاش های مستمر در اتمام این پروژه  ادامه داد: همه 
دستگاههایی که در فرآیند طراحی تا اجرای این پروژه 
مشارکت داشتند، از جمله شهرداری و راه و شهرسازی 

و همین طور پیمانکار پروژه، جهاد نصر بسیار همکاری 
خوبی داشتند.

مرادلو با بیان اینکه مشکلات ترافیکی این محور قبل 
از عی��د نوروز رفع ش��د، اف��زود: با همکاری ارگان های 
مربوط��ه و ب��ا روی کار آمدن ش��هردار جدید زنجان، 
شاهد بودیم که مشکلات ترافیکی این پروژه ه سرعت 
رفع ش��د. به گفته  مرادلو ، مجموعه ش��ورا و شهرداری 
زنجان تکمیل پروژه های نیمه کاره را در دس��تور کار 
دارد که س��بزه میدان و بازگش��ایی معبر پادگان ارتش 

از مهمترین آنها است.
معاون عمرانی و امور زیربنایی ش��هرداری زنجان نیز 
در این مراسم با اشاره به  هزینه کرد این پروژه گفت: 
در مجم��وع ۴۸ میلی��ارد تومان برای قرارداد این پروژه 
هزین��ه و ۱۷ میلی��ارد تومان نیز برای اخذ تامین اعتبار 
تقاط��ع تا اتم��ام و بهره برداری دوربرگردان پل صرف 
ش��د. علیرضا انصاری با اش��اره به مشکلات ترافیکی 
ای��ن خ��ط مواصلاتی و لزوم ایجاد دوربرگردان در این 
تقاط��ع اف��زود: با توجه به اینکه تردد وس��ایل نقلیه در 
محور ۲۲ بهمن در خطوط ش��رق به غرب و ش��مال به 
جن��وب و بالعکس زی��اد بود برای اینکه از تلاقی های 
ترافیکی کاس��ته ش��ود و دسترسی به پل اصلی تامین 
ش��ود، به تعدادی پل هم س��طح و غیرهم سطح نیاز بود 

تا پروژه اصلی تکمیل شود. 

معاون غذا و دارو دانشگاه علوم پزشکی استان همدان از 
تلاش دولت در جهت اصلاح زیر ساخت های یارانه ای 

شدن دارو برای کمک به بیماران خبر داد.
 دکتر قدرت اله رس��تمی در گفت وگویی اظهار کرد: با 
توجه به تورم و گران شدن مواد اولیه و نیروی انسانی در 
کشور بر اساس مذاکرات انجام شده بین کارخانه دارها 
و مسئولان ذی ربط شاهد افزایش قیمت برخی داروها 
بودیم اما این گرانی سراس��ری نمی باش��د و مختص به 

تعداد محدودی از دارو ها است.
وی در ارتباط با یارانه دارو بیان کرد: دارو یارانه دریافت 
می کن��د و دول��ت اعلام کرده ک��ه دارو کماکان یارانه 
دریافت خواهد.  وی تش��ریح کرد: برای این کار ابتدا 
باید زیر س��اخت هایی فراهم ش��ود که یکی از ارکان 
اصلی این ایجاد زیر س��اخت مربوط به بیمه اس��ت به 
طوری که بیمه ها مبلغ یارانه را از سوی دولت دریافت 
می کنن��د و از طری��ق داروخان��ه به بیم��ار بدهند با این 
روش اولا جلوی قاچاق دارو گرفته می ش��ود کارخانه 
ها شکوفا می شوند و بیمار هم دارو را به همان قیمت 

قبل خرید می کند.
رستمی درباره کمیاب شدن داروهای سرطانی اظهار 
کرد: هر ماه از سوی سازمان غذا و دارو کشور سهمیه ای 
برای دریافت داروهای خاص و سرطانی طبق پلن های 
مختلف به استان ها ابلاغ می شود وی تاکید کرد: از هر 

سه داروخانه فقط یک داروخانه در استان شیر خشک را 
دریافت می کند و این نیز برای مدیریت توزیع و پایش 
بهتر این محصول می باش��د پس ش��یر خشک در همه 
داروخانه ها موجود نیس��ت و افراد نیازمند می توانند با 
مراجعه به داروخانه هایی که مشخص شده است نسبت 
به دریافت اقدام نمایند، قابل توجه اینکه شیر خشک در 
بین اقلام داروخانه ای کم ترین سود را به خود اختصاص 
می دهد. دکتر رستمی خاطر نشان کرد: نوزادانی که با 
بیماری های خاص متولد می ش��وند و توانایی خوردن 
ش��یر مادر و ش��یر خشک های معمولی را ندارند باید از 
شیر خشک با ترکیبات خاص استفاده نمایند و به شیر 
خشک های خاص نیاز دارند که ابتدا با دستور و نسخه 
پزش��ک در س��امانه مربوطه ثبت نام می کنند و بعد از 
تایید و ثبت س��فارش از س��ازمان غذا و دارو برای آنها 

سهمیه ای مناسب برقرار می شود.

دارو در استان همدان یارانه ای می شودافتتاح پروژه دوربرگردان پل امام حسن)ع( 

مهن��دس فره��اد آذری��ن فر از تولی��د بیش از ۱۸ میلیون و ۴۰۰ 
هزارت��ن محص��ولات فولادی در ش��رکت معدن��ی و صنعتی 

چادرملوخبر داد .
معاون مالی و س��رمایه انس��انی چادرملو بمناسبت هفته معدن 
و صنعت در گفت و گویی با اشاره به نقش این شرکت معدنی 
و صنعتی فولاد کش��ور گفت :  چادرملو در س��ال های اخیر، با 
در اختیار داش��تن زنجیره کامل فولاد از معدن تا تولید ش��مش، 
عملکردی مطلوب در این صنعت استراتژیک داشته است. واحد 
فولادسازی این شرکت در سال ۱۴۰۰ توانست بیش از ظرفیت 
اس��می و به میزان یک میلیون و ۵۴ هزار تن فولاد تولید کند. 
علاوه بر این، در سال گذشته یک میلیون و ۴۶۴ هزار تن آهن 
اسفنجی، ۳ میلیون و ۸۰۹ هزار تن گندله و ۱۲ میلیون و ۱۸۶ 

هزار تن کنسانتره سنگ آهن نیز تولید کرده است. 
مهندس فرهاد آذرین فر در خصوص پیامدهای ناشی از چالش 
های تأمین انرژی تصریح کرد: اگرچه چادرملو در کنار خط لوله 
گاز سراسری کشور قرار دارد و برق مورد نیاز واحدهای معدنی 
و صنعتی شرکت نیز توسط نیروگاه ها  اختصاصی شرکت تامین 
می شود، اما  قطعی گاز در فصل زمستان منجر به از دست دادن 

۱۵۰ هزار تن فولاد در این واحد صنعتی گردید . 
وی افزود: طرح اصلاح و آزادسازی نرخ انرژی، که از اوخر سال 
گذش��ته برای صنایع کش��ور اعِمال ش��ده است موجب افزایش 
هزینه ها گردید و تبعاتی برای شرکت معدنی و صنعتی  چادرملو 
به همراه داشت. در سال  ۱۳۹۹ سهم هزینه های انرژی از کل 
بهای تمام ش��ده درآمدهای عملیاتی ش��رکت معدنی و صنعتی 
چادرملو برابر با ۳ و ۶ دهم درصد بوده، اما در س��ال ۱۴۰۰، با 
افزایش نرخ حامل های انرژی، س��هم هزینه های انرژی از کل 

هزینه های تولید به حدود ۱۰ درصد افزایش یافت که تاثیرات 
این افزایش هزینه ها در بهای تمام ش��ده محصولات ش��رکت 
معدنی و صنعتی چادرملو کاملًا مش��هود اس��ت ، ضمن اینکه 
آزادس��ازی و اص��لاح نرخ حامل های ان��رژی نیز، با اثرگذاری 
ب��ر بهای تمام ش��ده کالای ساخته ش��ده، ت��وان رقابت پذیری 
محص��ولات ف��ولادی را در بازاره��ای بین المللی کاهش داده 
است . در این سال، بهای تمام شده درآمدهای عملیاتی چادرملو 

۱۸۰ هزار و ۲۸۹ میلیارد ریال  بوده که نس��بت به س��ال ۱۳۹۹ 
رشدی ۹۰ درصدی داشته است. 

معاون مالی و س��رمایه انس��انی چادرملو در خصوص تدابیر این 
شرکت برای گذر از بحران انرژی گفت : شرکت معدنی و صنعتی 
چادرملو، با توجه به نقش اثرگذار خود در صنعت فولاد، همواره به 
دنبال بهینه سازی مصرف انرژی در صنعت فولاد بوده است. به 
همین منظور برنامه هایی برای کاهش مصرف آب در واحدهای 

تولید اجرا شد و هم اکنون در واحد فولادسازی شرکت، به ازای 
هر تن فولاد، کمتر از یک متر مکعب آب مصرف می ش��ود. در 
واقع شرکت معدنی و صنعتی چادرملو، با وجود سرمایه گذاری 
در جهت ش��یرین س��ازی و انتقال آب خلیج فارس به مجتمع 
صنعتی خود در اردکان یزد لیکن با بهره گیری از فناوری های 
نوی��ن )روش هات ش��ارژ (و بازگردان��دن آب مصرفی به چرخه 
تولید، توانس��ته اس��ت آب مصرفی در صنعت خود را به حداقل 
برساند. در زمینه رفع چالش های موجود در تامین برق نیز این 
ش��رکت، با احداث یک نیروگاه س��یکل ترکیبی با ظرفیت ۵۰۰ 
مگاوات و نیروگاه خورشیدی با ظرفیت ده مگاوات در اردکان 
ی��زد، ت��لاش ک��رد علاوه بر تامین برق مورد نیاز خود که حدود 
۱۸۰ مگاوات اس��ت مازاد آنرا در اختیار ش��بکه سراس��رس برق 
ق��رار دهد ولی متاس��فانه همچنان مش��مول برنامه زمانبندی 

قطع برق شده است . 
آذری��ن ف��ر در ادام��ه افزود : با توجه اجرای طرح هایی مبتنی بر 
افزایش ظرفیت تولید که در دس��تور کار چادرملو اس��ت ، برای 
س��اخت ۲  واحد نیروگاه ۵۴۶ مگاواتی س��یکل ترکیبی ، یک 
نیروگاه خورشیدی ۱۰۰ مگاواتی و ۲ نیروگاه دیگر ۱۰ مگاواتی  
برنام��ه ری��زی کرده ایم که مجموع تولید برق نیروگاه های این 

شرکت به یک هزار و ۷۱۲ مگاوات خواهد رسید.
وی در پایان گفت : در مجموع، سیاست گذاری شرکت معدنی و 
صنعتی چادرملو همواره مبتنی بر خلق ارزش و رفع مشکلات و 
چالش های صنعت، خصوصا در حوزه انرژی بوده است و چنانچه 
برنامه ریزی ها برای محدودیت های انرژی صنایع طبق طرح از 
پیش  تعیین شده باشد، می توان بخشی از خسارت های ناشی از 

قطع ناگهانی آن ها را به حداقل رساند،

معاون مالی و سرمایه انسانی چادرملو خبر داد :

تولید بیش از 18 میلیون و 400 هزارتن محصولات فولادی 

تقدیر نماینده مباركه از ركوردشكنی فولاد مباركه 
نماینده مردم شهرس��تان مبارکه در مجلس ش��ورای اسلامی از 
رکوردش��کنی فولاد مبارکه در عرصه تولید و خودکفایی تقدیر 
کرد.  دکتر صالحی، نماینده مردم شهرستان مبارکه در مجلس 
شورای اسلامی با حضور در شرکت فولاد مبارکه از رکوردهای 
اخیر این مجتمع عظیم صنعتی و فعالیت های آن در شهرستان 

مبارکه تقدیر کرد.
صالحی در این دیدار گفت: تمام بار ترافیکی کنارگذر غرب بر 
روی شهرس��تان مبارکه اس��ت که امیدواریم با همراهی فولاد 
مبارکه و دولت مشکلات این حوزه رفع می شود و وزارت راه و 

شهرسازی باید از این همکاری استقبال کند.
نماینده مردم شهرس��تان مبارکه در مجلس ش��ورای اس��لامی 
گف��ت: ب��ا کمک و همراه��ی فولاد مبارکه زیرگ��ذر قهنویه و 
مش��کل محله نهچیر در حال رفع ش��دن اس��ت و با پایان یافتن 
اح��داث می��دان قلعه حکی��م از این پس بخش زیادی از حوادث 

رفع خواهد شد.

وی ب��ا توضی��ح اینکه همراهی با 
مردم یکی از مهم ترین فعالیت های 
ش��رکت ف��ولاد مبارک��ه اس��ت، 
تصریح کرد: به مردم شهرس��تان 
مبارک��ه اع��لام کردیم که صنایع 
هم تهدید و هم فرصت هس��تند و 
می خواهیم که مردم از این فرصت 

بیشتر بهره مند شوند.
صالح��ی اضاف��ه ک��رد: ام��روز 

کشاورزان ما علی رغم وعده بازگشایی، آبی به آن ها اختصاص 
پیدا نکرد و خسارت سنگینی به آن ها وارد شد. سایر اقشار هم 
از شهرها و روستاهای شهرستان مشکلات دارند که صنایع و 
به خصوص صنعت عظیم فولاد مبارکه می توانند به رفع برخی 

از این مشکلات کمک شایانی کنند.
وی خاطرنش��ان کرد: برخی از مدیرعامل اس��بق فولاد مبارکه 

هنوز پس از گذشت سال های زیاد 
در بین مردم شهرس��تان نام نیک 
دارند. می خواهیم شما هم با تعامل 
و افزایش کمک ها به شهرس��تان 
مبارکه، نام نیک از مجموعه فعلی 

در شهرستان به جای بگذارید
وی با بیان اینکه کارهایی مهمی 
در شهرس��تان مبارک��ه انج��ام 
می ش��ود که نیازمند حمایت فولاد 
مبارکه است، گفت: از پتانسیل های منطقه استفاده کنید تا این 

مجموعه ها تقویت و همچنین نیاز شما حل شود.
مدیرعام��ل ف��ولاد مبارکه در این جلس��ه گف��ت: اولویت های 
شهرستان باید تعیین شود. کمک ها و وظیفه اجتماعی خود را 
انجام می دهیم و به دنبال فعالیت هایی هستیم که مردم ثمرات 

آن را ببینند و اعتقاد ما بر این امر است.

محمدیاسر طیب نیا بیان کرد: از توجه شما به مجموعه فولاد 
مبارکه و زحمات کارگران و رکوردهای اخیر این شرکت تشکر 
می کنیم. رکوردهای فوق العاده ای اخیرا توس��ط فولاد مبارکه 
شکسته شده، اما کمتر کسی از این مجموعه و زحمات کارکنان 

و کارگران تقدیر کرده و این نگاه شما قابل تقدیر است.
وی اف��زود: رکوردهای��ی که در فروردین ماه و اردیبهش��ت ماه 
امس��ال شکس��ته شد، عددهای بزرگی است. با توجه به کاهش 
برق صنایع، اگر رکوردها را نمی شکستیم و ذخیره نمی کردیم 
قطع��ا در تیرم��اه نمی توانس��تیم تعهدات را انج��ام دهیم و این 
بحران ما به بازارهای دیگر لوازم خانگی ها، خودرو و… منتقل 
می ش��د. مدیرعامل فولاد مبارکه خاطرنشان کرد: با تمهیداتی 
ک��ه دیده ش��د، تم��ام تلاش خود را کردیم ک��ه علی رغم تمام 
مش��کلات از برنامه ه��ا عق��ب نیافتیم. اتفاقات��ی که در دو ماه 
ابتدای��ی امس��ال رخ داد در س��ایه تلاش کارگ��ران و کارکنان 

فولاد مبارکه رقم خورد.      

همزم��ان ب��ا فرارس��یدن ۲۵ ژوئ��ن روز جهانی دریانورد ، مدی��ر کل بنادر و دریانوردی 
امیرآباد با حضور در کشتی های مستقر در اسکله ها ، این روز را به دریانوردان شاغل 

در این شناورها تبریک گفت.
به گزارش روابط عمومی ادره کل بنادر و دریانوردی امیرآباد ؛ محمدعلی اصل سعیدی 

پور امروز ) ۵ تیرماه ۱۴۰۱ ( ، به همراه معاون امور دریایی با حضور در کش��تی های 
مس��تقر در اس��کله های بندر امیرآباد ، با فرمانده کش��تی و دریانوردان ش��اغل در آن ها 
دیدار و با اهدای دس��ته گل و هدایا ، روز دریانورد را  تبریک و س��لامتی و آس��ایش را 
برای آنان آرزو کرد.سعیدی پور در این دیدارها بر زحمات و سختی های کار دریانوردی 

تاکید و از حضور فعال این دریانوردان در پهنه ی آبی بندرامیرآباد جهت اعتلای اقتصاد 
منطقه تشکر و قدردانی کرد.

گفتنی است هر ساله با فرا رسیدن روز جهانی دریانورد این مراسم در بندرامیرآباد جهت 
قدردانی از تلاش های فعالان عرصه دریا برگزار می شود.

توسط مدیرکل بندرامیرآباد صورت گرفت:

تبریک روز جهانی دریانورد به دریانوردان کشتی های مستقر در بندرامیرآباد


